
Protokół nr V/2023 

z obrad LX Sesji w dniu 31 maja 2023 r. 
Obrady rozpoczęto 31 maja 2023 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 14:10 tego samego 

dnia. 

Ad pkt 1.  
Otwarcie obrad sesji. 
 
Obrady sesji w Sali im. Stanisława Paździora w Urzędzie Miejskim w Pasłęku otworzył 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku Pan Marian Matuszczak witając wszystkich 
zebranych.     
 
Ad pkt 2.  
Stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Obrady były prawomocne, bowiem na sesji obecnych było 15 radnych. Lista obecności radnych 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   
 
W obradach uczestniczyli także sołtysi sołectw gminy Pasłęk oraz zaproszeni goście. Listy 
obecności sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i nr 3 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad pkt 3.  
Wybór sekretarza obrad. 
 
Do pełnienia funkcji sekretarza obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował radnego 
Andrzeja Juniewicza, który wyraził zgodę. Innych kandydatur radni nie zgłosili. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wybór sekretarza obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, 
Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Edward Skalij 
 
Ad pkt 4.  
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku Pan Marian Matuszczak poinformował, iż na 
wniosek Burmistrza Pasłęka do porządku obrad zostanie dodany projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Związkowi Gmin i Powiatów Kanału 
Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania  



pn. „ Budowa drogi dojazdowej do Pochylni Buczyniec” oraz zaproponował aby umieścić ww. 
projekt uchwały pod pkt 15a porządku obrad. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. wniosku. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku poddał pod głosowanie ww. wniosek. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Wprowadzenie pod pkt 15a projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 
formie dotacji celowej Związkowi Gmin i Powiatów Kanału Elbląskiego i Pojezierza 
Iławskiego z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn. „ Budowa drogi dojazdowej do 
Pochylni Buczyniec” .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, 
Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Edward Skalij 
 
Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad ze zmianami.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, 
Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Edward Skalij 
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt 5.  
Przyjęcie protokołu z sesji 26 kwietnia 2023 r. 
 
Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji 26 kwietnia 2023 r. 
 
 



 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z sesji 26 kwietnia 2023 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, 
Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
NIEOBECNI (1) 
Edward Skalij 
 
Ad pkt 6.  
Wręczenie odznaczeń honorowych nadanych przez Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi 
„Zasłużony dla Rolnictwa”. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku Pan Marian Matuszczak wyczytał oraz prezentował 
każdą z wyróżnionych osób: 
 
Pan Grzegorz Grzemiński - Jest pszczelarzem posiadającym 100 uli. Zamiłowanie i pasję do 
pracy przy pszczołach przejął od rodziców, którzy zajmowali się dużą pasieką na terenie, której 
znajdowało się 160 uli. Kontynuując tradycje rodzinne postanowił utworzyć własną pasiekę od 
zera. Pan Grzegorz w 2020 roku został odznaczony Brązową Odznaką Polskiego Związku 
Pszczelarskiego za Zasługi dla Pszczelarstwa. Jest aktywnym członkiem Koła Pszczelarskiego 
Bartnik w Pasłęku, w którym wyróżnia się swoją działalnością wśród pszczelarzy, którzy 
zawsze mogą liczyć na Jego pomoc i wsparcie. 
 
Pan Grzegorz Szuniewicz - Prowadzi gospodarstwo rolne o pow. 60 ha, na wysokim poziomie 
produkcyjnym, które przejął po ojcu Antonim w 2013 r. Gospodarstwo specjalizuje się się w 
hodowli bydła mlecznego. Za wydajność i jakość produkowanego mleka było wielokrotnie 
wyróżniane i nagradzane. Pan Grzegorz jest bardzo aktywnym członkiem Warmińsko – 
Mazurskiego Związku Hodowców Bydła i Producentów Mleka. Wśród członków 
stowarzyszenia wyróżnia się zaangażowaniem i dużym doświadczeniem, o czym świadczy 
wybór na pełnienie funkcji członka Zarządu Związku. Pan Grzegorz został odznaczony Złotą 
Odznaką Związku Hodowców Bydła i Producentów Mleka. 
 
Pan Jan Gałęzowski - Prowadzi gospodarstwo rolne o pow. 63 ha na bardzo wysokim 
poziomie produkcyjnym. Specjalizuje się w produkcji roślinnej. Jest jednym z rolników 
osiągających najwyższą wydajność zbóż w gminie Pasłęk. Posiada nowoczesny park 
maszynowy. Oprócz rolnictwa jego pasją jest łowiectwo. Od 2015 roku jest członkiem 
Polskiego Związku Łowieckiego. W pracy na rzecz hodowli i ochrony zwierzyny wyróżniał się 
już od początku przynależności do koła łowieckiego, dlatego został obdarzony funkcją 
gospodarza łowiska. 
 
Pan Marcin Rudziński - Prowadzi gospodarstwo rolne o pow. 120 ha, na wysokim poziomie 
produkcyjnym, które przejął po swoich rodzicach w 2004 r. Gospodarstwo specjalizuje się się 
w hodowli bydła mlecznego oraz produkcji roślinnej. Obecnie posiada 100 krów mlecznych i 



50 szt. młodzieży. Średnia wydajność stada wynosi 9,5 tysiąca litrów mleka. Za wydajność i 
jakość produkowanego mleka było wielokrotnie wyróżniane i nagradzane. Pan Marcin jest 
bardzo aktywnym członkiem Warmińsko – Mazurskiego Związku Hodowców Bydła i 
Producentów Mleka. Wśród członków stowarzyszenia wyróżnia się zaangażowaniem i dużym 
doświadczeniem, o czym świadczy wybór na pełnienie funkcji członka Zarządu Związku.  
 
Pan Paweł Czyszejuk - Jest pszczelarzem posiadającym 80 uli w miejscowości Kwitajny 
Wielkie. Pasją do pracy przy pszczołach zaraził się od rodziców, którzy posiadają dużą pasiekę. 
Kontynuując tradycje rodzinne postanowił przy ich pomocy utworzyć własną pasiekę. Pan 
Paweł jest aktywnym członkiem Koła Pszczelarskiego Bartnik w Pasłęku, w którym wyróżnia 
się swoim zaangażowaniem. Wśród pszczelarzy jest postrzegany jako serdeczny członek koła, 
którzy zawsze mogą liczyć na Jego pomoc i wsparcie. Dba o propagowanie produktów 
pszczelich promując przy każdej okazji Gminę Pasłęk. 
Pan Paweł Giers - Prowadzi gospodarstwo rolne o pow. 200 ha na bardzo wysokim poziomie 
produkcyjnym. Specjalizuje się w produkcji roślinnej. Jest jednym z rolników osiągających 
najwyższą wydajność zbóż w gminie Pasłęk. Oprócz rolnictwa jego pasją jest łowiectwo. Od 
2012 roku jest członkiem Polskiego Związku Łowieckiego. Od początku członkostwa w 
Polskim Związku Łowieckim wykazywał bardzo duże zainteresowanie sprawami łowiectwa, 
które stało się jego pasją. Cieszy się zaufaniem i posiada autorytet wśród braci myśliwskiej, 
dlatego Walne Zgromadzenie Koła w 2016 roku wybrało Go na Sekretarza Koła. Jego 
działalność rolnicza i działalność na niwie łowieckiej jest znana wśród społeczności wiejskiej, 
gdzie cieszy się szacunkiem i zaufaniem.  
 
Po zaprezentowaniu wyróżnionych osób Wicewojewoda Warmińsko-Mazurski Pan Piotr 
Opaczewski wraz z Burmistrzem Pasłęka wręczyli wyróżnionym osobom odznaczenia 
honorowe nadane przez Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi „Zasłużony dla Rolnictwa”. 
 
Głos zabrał Pan Piotr Opaczewski Wicewojewoda Warmińsko-Mazurski, który pogratulował 
wyróżnionym osobom odznaczeń oraz podziękował Panu Burmistrzowi za zaproszenie na ich 
wręczenie. 
 
Następnie głos zabrał Pan Waldemar Badeński Prezes Zarządy Regionalnego Związku 
Pszczelarzy w Elblągu, który podziękował za zaproszenie na wręczenie odznaczeń. Pan 
Waldemar Badeński wyraził słowa uznania dla współpracy między Samorządem Miasta i 
Gminy Pasłęk a Kołem Pszczelarskim.  
 
Ad pkt 7.  
Wręczenie trenerom nagród sportowych Burmistrza Pasłęka za wybitne osiągnięcia 
szkoleniowe. 
  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku Pan Marian Matuszczak wyczytał oraz prezentował 
nagrodzone osoby: 
 
Pan Zbigniew Borysewicz z lekką atletyką w Pasłęku związany jest od lat 80 tych. Zawodnicy 
trenera zdobyli ponad 30 medali Mistrzostw Polski we wszystkich kategoriach wiekowych. Do 
największych osiągnięć Zbigniewa Borysewicza należy brązowy medal Mistrzostw Świata 
juniorów oraz brązowy medal Uniwersjady Urszuli Piwnickiej ( Jasińskiej ) w rzucie 
oszczepem. Pan Zbigniew oprócz wybitnych osiągnięć szkoleniowych, brał także czynny 
udział w organizacji wielu imprez sportowych między innymi Młodzieżowych Mistrzostw 
Polski w biegu na 10 000 m, makroregionów młodzików w biegach przełajowych oraz na 



stadionie, Ogólnopolskich Mityngów oraz Mistrzostw Województwa. Pan Zbigniew 
Borysewicz w dalszym ciągu aktywnie działa w Klubie Sportowym Polonia Pasłęk 
przygotowując razem ze swoim synem Piotrem oraz synową Magdaleną zawodników, którzy z 
powodzeniem startują na Ogólnopolskich oraz Międzynarodowych zawodach a także 
organizuje imprezy sportowe na terenie Pasłęka.  
 
Pan Piotr Zienkiewicz jest dyplomowanym i licencjonowanym trenerem lekkiej atletyki w 
Uczniowskim Klubie Sportowym „Gimpas” w Pasłęku oraz nauczycielem wychowania 
fizycznego w Szkole Podstawowej nr 3 w Pasłęku. Od wielu lat pracuje w formie wolontariatu 
jako trener młodzieży a od roku 2009 pełni dodatkowo funkcję prezesa w Klubie. Jest 
pomysłodawcą i głównym organizatorem szeregu przedsięwzięć sportowo-rekreacyjnych, w 
których liczny udział bierze społeczeństwo Gminy Pasłęk. Do największych należą:  

 Bieg Filipidesa (ostatnia, 14 edycja odbyła się w 2019 roku – przerwa w organizacji 
wynika ze stanu pandemii. Poprzednie edycje organizowane były rokrocznie); 

 Pasłęckie Czwartki /Piątki Lekkoatletyczne (10 edycji imprezy łącznie z edycją w 2021 
roku); 

 Wakacyjny Miting Lekkoatletyczny (edycja 2020 r.). 
Pan Piotr Zienkiewicz jest wielokrotnym medalistą Mistrzostw Polski w Lekkiej Atletyce 
Masters (zawodników powyżej 35 roku życia). Największymi sukcesami w ostatnich latach 
było zdobycie dwóch złotych medali w biegach na 5000m i 10000m podczas Mistrzostw Polski 
w Lekkiej Atletyce Masters. 
 
Następnie Burmistrz Pasłęka wręczył trenerom sportowym nagrody za wybitne osiągnięcia 
szkoleniowe. 
 
Głos zabrał Pan Józef Giers Sołtys Sołectwa Majki, który podziękował Panu Burmistrzowi za 
wyróżnianie oraz docenianie pracy rolników. 
 
Ad pkt 8.  
Debata na temat stanu dróg wojewódzkich, powiatowych i gminnych na terenie Miasta i 
Gminy Pasłęk. 
 
Głos zabrał Pan Robert Dróbka Kierownik Rejonu Dróg Wojewódzkich w Elblągu, który 
podziękował Panu Burmistrzowi za zaproszenie. Następnie przedstawił informację dotyczącą 
stanu dróg wojewódzkich na terenie Miasta i Gminy Pasłęk. 
 
Głos zabrał Pan Józef Zamojcin Dyrektor Zarządy Dróg Powiatowych w Elblągu z/s w Pasłęku, 
który przedstawił informację dotyczącą stanu dróg powiatowych na terenie Miasta i Gminy 
Pasłęk. 
 
Następnie głos zabrał Pan Andrzej Juniewicz Radny Rady Miejskiej w Pasłęku, który 
podziękował Dyrektorom Zarządów Dróg Wojewódzkich oraz Powiatowych za współpracę. 
Pan Andrzej Juniewicz zadał pytanie Panu Robertowi Dróbka czy jest przewidywany remont 
na drodze W505 na odcinku Pasłęk-Robity w stronę Stegny? Następnie radny skierował pytanie 
do Pana Józefa Zamojcin odnośnie drogi do miejscowości Łukszty czy jeśli zostaną pozyskane 
środki będzie realizowany w pierwszej kolejności remont tej drogi? 
 
Następnie głos zabrał Pan Marek Łachmański Radny Rady Miejskiej w Pasłęku, który wyraził 
słowa uznania dla współpracy Zarządów Dróg Wojewódzkich oraz Powiatowych z 
Samorządek Miasta i Gminy Pasłęk. Pan Marek Łachmański skierował prośbę do Dyrektora 



Zarządu Dróg Wojewódzkich aby pozyskać środki na remont drogi 527 oraz poprosił o 
przełożenie chodnika w Rogajnach. Następnie radny skierował prośbę do Dyrektora Zarządu 
Dróg Powiatowych o ponowne złożenie wniosku na remont drogi Surowe-Grużajny-Grądki. 
Radny odnosząc się do stanu dróg gminnych poprosił o odwodnienie rowów.  
 
Głos zabrał Pan Damian Olbryś Radny Rady Miejskiej w Pasłęku, który poprosił Pana Roberta 
Dróbke o naprawę chodnika przy ul. Wojska Polskiego na wysokości budynku nr 8 oraz  zadał 
pytanie czy są informację na temat budowy ścieżki rowerowej w kierunku miejscowości 
Jelonki? Następnie radny skierował pytanie do Pana Józefa Zamojcina kiedy będzie 
wykonywana przebudowa wjazdów? oraz gdzie dokładnie będzie wykonywany bezpieczny 
chodnik? Pan Damian Olbryś poruszył temat montażu światłowodów w Pasłęku. Radny 
poprosił o zwrócenie uwagi na źle układaną kostkę brukową w miejscach gdzie chodnik został 
rozkopany.  
 
Głos zabrała Pani Elżbieta Hulanicka Radna Rady Miejskiej w Pasłęku, która poprosiła o 
usunięcie piachu oraz trawy przy rynnach służących odprowadzaniu wody na drodze Pasłęk-
Marzewo. Następnie Radna skierowała prośbę o usunięcie zarośli na chodniku przy 
miejscowościach Majki oraz Zielonka Pasłęcka (na wysokości stacji PKP). 
 
Głos zabrał Pan Józef Giers Sołtys Sołectwa Majki, który podziękował Burmistrzowi Pasłęka 
za możliwość udziału w debacie oraz starania o remont drogi w miejscowości Majki. Następnie 
Pan Józef Giers podziękował Panu Henrykowi Żukowskiemu Kierownikowi Referatu 
Budownictwa i Gospodarki Komunalnej za wykoszenie poboczy.  
 
Głos zabrał Pan Robert Dróbka udzielając odpowiedzi na zadane pytania. Kierownik Zarządu 
Dróg Wojewódzkich poinformował, iż pękania na drogach będą na bieżąco naprawiane. 
Następnie odniósł się do pytań Pana Marka Łachmańskiego tłumacząc, że poprosi Kierownika 
aby udał się na drogę 527 w celu dokonania pomiarów, następnie zostaną wyrównane najgorsze 
miejsca. Pan Robert Dróbka poinformował, iż poczynione zostały starania o pozyskanie 
środków na remont i przełożenie chodnika. 
Następnie Pan Robert Dróbka wyjaśnił, iż naprawa chodnika na ul. Wojska Polskiego jest na 
priorytetowej liście i zostanie wykonana, następnie poinformował, że przetarg na remont 
skrzyżowania przy Lidlu będzie ogłoszony za miesiąc, gdyż środki przeznaczone na ten cel 
będą przesunięte w budżecie na czerwcowym sejmiku. Przejście dla pieszych przy myjni także 
zostanie wykonane z uwagi na budowę osiedla, które powstaje.  
 
Głos zabrał Pan Andrzej Juniewicz pytając o drogę 505 Pasłęk-Młynary czy będzie 
wykonywany tam remont? 
Odpowiedzi udzielił Pan Robert Dróbka, który poinformował iż będą naprawiane krótkie 
odcinki. 
 
Głos zabrał Pan Adam Buska Sołtys Sołectwa Rogajny, który podziękował dla Dyrektora 
Zarządu Dróg Wojewódzkich za dobrą współpracę. Pan Adam Buska poprosił o przeniesienie 
znaku terenu zabudowanego przy Pasłęku, gdyż stwarza on zagrożenie dla kierowców. 
Następnie poprosił o informację czy będzie przygotowywany wniosek na dalsze etapy remontu 
drogi w Rogajnach. 
 
Głos zabrała Pani Elżbieta Wasiuk Radna Rady Miejskiej w Pasłęku, która złożyła na ręce Pana 
Józefa Zamojcina podziękowania dla Pana Starosty, Zarządu Dróg Powiatowych oraz Radnych 
Powiatowych za opracowanie dokumentacji projektowej na ul. Paderewskiego i ul. Chopina 



oraz wyraziła nadzieję, iż w tym roku stan tych ulic ulegnie poprawie. Pani Elżbieta Wasiuk 
poprosiła o zwrócenie uwagi na prace firmy Askin, która dba o stan nawierzchni dróg 
powiatowych. Radna poprosiła aby po wykonaniu prac przez ww. firmę odbywały się kontrole, 
gdyż wykonuje ona swoje zadania częściowo.  
 
Głos zabrał Pan Zbigniew Cieśla Radny Rady Miejskiej w Pasłęku, który wyraził słowa uznania 
dla współpracy z Zarządem Dróg Powiatowych. Radny poprosił o znalezienie środków na 
remont drogi w kierunku miejscowości Łukszty.  
 
Głos zabrała Pani Anna Duda Sołtys Sołectwa Gulbity, która poprosiła o remont drogi w 
kierunku miejscowości Łukszty. Przez zły stan nawierzchni dochodzi do wypadków. Pani Anna 
Duda złożyła słowa podziękowania na ręce Pana Burmistrza oraz Radnych za remont drogi. 
 
Głos zabrała Pani Elżbieta Hulanicka Radna Rady Miejskiej w Pasłęku, która wyraziła słowa 
uznania dla pracy Pana Henryka Żukowskiego oraz Pana Jarosława Semkiw za dobre 
zarządzanie drogami gminnymi. 
 
Głos zabrał Pan Wacław Furtak Sołtys Sołectwa Krosno, który skierował prośbę do Pana 
Roberta Dróbki o wykonanie chodnika łączącego skrzyżowanie z boiskiem. Następnie Pan 
Wacław Furtak poprosił o remont drogi prowadzącej do nowo powstałego osiedla oraz 
podziękował Panu Burmistrzowi i Dyrektorowi Zarządu Dróg Wojewódzkich za dobrą 
współpracę. 
 
Głos zabrał Pan Jan Świderski Radny Rady Miejskiej w Pasłęku, który zwrócił uwagę na 
problem wystających studzienek na ul. Aptecznej oraz ul. Sienkiewicza. Radny poprosił o 
remont ww. ulic. 
 
Odpowiedzi na pytania udzielił Pan Robert Dróbka, który  odnosząc się do wypowiedzi Pana 
Adama Buski poinformował, iż dowie się na jakim etapie jest zadanie dot. przeniesienia znaku. 
Następnie Pan Robert odniósł się do słów Pana Wacława Furtaka tłumacząc, iż zorientuje się 
jakie są możliwości na budowę chodnika. 
 
Głos zabrał Pan Józef Zamojcin odpowiadając na pytania dot. dróg powiatowych. Pan Józef 
Zamojcin poinformował, iż będzie budowany chodnik na ul. Westerplatte oraz dojście do 
restauracji Mc Donalds. Następnie wyjaśnił, iż wskaźniki finansowe nie pozwoliły na 
wykonanie remontu drogi Robity-Łukszty-Słobity oraz drogi Surowe-Grądki-Grużajny.  
 
Pan Marian Matuszczak Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku odczytał pismo kierowane 
przez Pana Józefa Buta Sołtysa Sołectwa Nowy Cieszyn, który w imieniu swoim oraz 
mieszkańców sołectwa złożył podziękowania na ręce Pana Burmistrza za dotychczasowy 
wkład i troskę o jakość dróg gminnych na terenie sołectwa oraz Gminy Pasłęk. Pan Józef But 
podziękował również Panu Henrykowi Żukowskiemu oraz Panu Jarosławowi Semkiw za 
zaangażowanie i fachowe podejście do remontu dróg.   
 
Burmistrz Pasłęka dr Wiesław Śniecikowski przedstawił informację dotyczącą dróg 
publicznych na terenie Miasta i Gminy Pasłęk. 
 
Informacja dotycząca dróg publicznych na terenie Miasta i Gminy Pasłęk stanowi załącznik  
nr 5 do niniejszego protokołu. 
 



Ad pkt 9.  
Sprawozdanie z prac Burmistrza Pasłęka w ostatnim okresie międzysesyjnym. 
 
Sprawozdanie z prac Burmistrza Pasłęka w okresie międzysesyjnym od 26 kwietnia do  
31 maja 2023 r. przedstawił Burmistrz Pasłęka dr Wiesław Śniecikowski. 
 
Głos zabrał Pan Damian Olbryś Radny Rady Miejskiej w Pasłęku, który poruszył problem 
przebudowy Sali Gimnastycznej w Liceum Ogólnokształcącym, z której korzysta wiele 
mieszkańców Pasłęka. W okresie zimowym mieszkańcy nie będą mieli miejsca na uprawianie 
sportów. Radny zaproponował, aby wykonać zadaszenie jednego z orlików oraz zadał pytanie 
z jakiego powodu zawody pożarnicze zostały przeniesione na czerwiec? 
 
Odpowiedzi udzielił Burmistrz Pasłęka tłumacząc, iż w pierwszej kolejności będą brane pod 
uwagę obiekty, które już funkcjonują. Jeśli taki się nie znajdzie wtedy zostanie przeanalizowana 
możliwość zadaszenia któregoś z orlików. Następnie Pan Burmistrz poinformował, iż 
organizatorem zawodów sportowo – pożarniczych, które miały odbyć się w Mariance o 
charakterze miejsko-gminnym był Zarząd Miejsko-Gminnych Związków Ochotniczych Straży 
Pożarnych. Odbyły się spotkania w Mariance podczas, których ustalono jaki charakter ma mieć 
przedsięwzięcie, ustalono że charakter imprezy ma być otwarty. Zostali zaproszeni posłowie i 
senatorowie wszystkich opcji politycznych. Następnie Zarząd Ochotniczej Straży Pożarnej w 
Mariance wystąpił z wnioskiem aby nie zapraszać kilku osób, natomiast  zaproszenia zostały 
już wysłane. Na kolejnym spotkaniu zarządu ochotniczych straży pożarnych ustalono, że święto 
tj. dzień strażaków w Mariance będzie miało charakter lokalny. Ustalono, że dzień strażaka 
odbędzie się  w ustalonym terminie, natomiast zawody sportowo-pożarnicze odbędą się w 
czerwcu. 
 
Sprawozdanie z prac Burmistrza Pasłęka w ostatnim okresie międzysesyjnym stanowi 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt 10.  
Zapytania i wnioski sołtysów. 
 
Brak zapytań oraz wniosków sołtysów. 
 
Ad pkt 11.  
Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy na 2022 rok z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, działającymi na terenie gminy 
Pasłęk. 
 
Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy na 2022 rok z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 
pożytku publicznego i wolontariacie, działającymi na terenie gminy Pasłęk stanowi załącznik 
nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 
 
 



Ad pkt 12.  
Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 
 
Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022 stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt 13.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na 
lata 2023-2030. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 
2023-2030. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, 
Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
 
Uchwała Nr V/41/23 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 31 maja 2023 r. w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2023-2030 stanowi załącznik nr 9 do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt 14.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwalonego na rok 2023 budżetu Gminy Pasłęk. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwalonego na rok 2023 budżetu Gminy Pasłęk. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, 
Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
 
 



 
Uchwała Nr V/42/23 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 31 maja 2023 r. w sprawie zmiany 
uchwalonego na rok 2023 budżetu Gminy Pasłęk stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad pkt 15.  
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Elbląskiemu na realizację 
zadania publicznego (pomoc finansowa w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 
opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. : ”Budowa dróg powiatowych nr 
2163N ul. Chopina i nr 2184N ul. Paderewskiego w Pasłęku”). 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Elbląskiemu na realizację zadania 
publicznego (pomoc finansowa w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na opracowanie 
dokumentacji projektowej dla zadania pn. : ”Budowa dróg powiatowych nr 2163N ul. 
Chopina i nr 2184N ul. Pederewskiego w Pasłęku”). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, 
Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
 
Uchwała Nr V/43/23 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 31 maja 2023 r. w sprawie udzielenia 
pomocy Powiatowi Elbląskiemu na realizację zadania publicznego (pomoc finansowa w 
formie dotacji celowej z przeznaczeniem na opracowanie dokumentacji projektowej dla 
zadania pn. : ”Budowa dróg powiatowych nr 2163N ul. Chopina i nr 2184N ul. 
Paderewskiego w Pasłęku”) stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt 15a  
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 
Związkowi Gmin i Powiatów Kanału Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego z 
przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn. „ Budowa drogi dojazdowej do Pochylni 
Buczyniec”. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 
Związkowi Gmin i Powiatów Kanału Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego z przeznaczeniem 
na dofinansowanie zadania pn. „ Budowa drogi dojazdowej do Pochylni Buczyniec”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, 
Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
 
Uchwała Nr V/44/23 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 31 maja 2023 r. w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej Związkowi Gmin i Powiatów Kanału Elbląskiego 
i Pojezierza Iławskiego z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn. „ Budowa drogi 
dojazdowej do Pochylni Buczyniec” stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt 17.  
Podjęcie uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający 
się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 
ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Pasłęk. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się o 
uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 
bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i 
transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Pasłęk. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, 
Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
 
Uchwała Nr V/45/23 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 31 maja 2023 r. w sprawie wymagań 
jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 
działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w 
instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie 
Gminy Pasłęk stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt 18.  
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na 
ławników w wyborach ławników na kadencję 2024-2027. 
 
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na 
ławników w wyborach ławników na kadencję 2024-2027.  



 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Cieśla, Mariusz Ficak, Agnieszka Furtak, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Krzysztof Kowal, Marek Łachmański, Marian Matuszczak, Damian Olbryś, Anna Sielawa, 
Edward Skalij, Jan Świderski, Jan Tyliński, Elżbieta Wasiuk, Grzegorz Wojciechowski 
 
Uchwała Nr V/46/23 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 31 maja 2023 r. w sprawie powołania 
Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników w wyborach ławników na kadencję 
2024-2027 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt 19.  
Przedstawienie przez Burmistrza Pasłęka Raportu o stanie Miasta i Gminy Pasłęk za 2022 
rok, o którym mowa w art. 28 aa ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
(t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 40). 
 
Burmistrz Pasłęka dr Wiesław Śniecikowski przedstawił Raport o stanie Miasta i Gminy Pasłęk 
za 2022 rok. 
 
Raport o stanie Miasta i Gminy Pasłęk za 2022 rok, o którym mowa w art. 28 aa ustawy z dnia 
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2023 r. poz. 40) stanowi załącznik nr 15 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt 20.  
Odpowiedzi na zapytania i wnioski sołtysów. 
 
Głos zabrał Burmistrz Pasłęka dr Wiesław Śniecikowski odczytując interpelacje Pana Józefa 
Kosacza Sołtysa Sołectwa Sałkowice, który wyraził sugestię, iż operator odbierający szkło i 
plastik ze swojego terenu powinien po sobie posprzątać oraz zadał pytanie kiedy będzie 
wykonane ogrodzenie świetlicy w  miejscowości Sałkowice? 
Burmistrz Pasłęka dr Wiesław Śniecikowski odpowiadając przychylił się do ww. stwierdzenia 
tłumacząc, iż oczywiście operator a jest nim PUK powinien posprzątać po sobie i zwykle to 
robi. Pan Burmistrz zaapelował aby od razu zgłaszać takie sytuacje Panu Henrykowi 
Żukowskiemu Kierownikowi Referatu Budownictwa i Gospodarki Komunalnej.  
Burmistrz Pasłęka na pytanie kiedy zostanie wykonane ogrodzenie świetlicy odpowiedział, iż 
każde sołectwo ma swój budżet, zaprosił tym samym Pana Sołtysa na spotkanie z Panią Arletą 
Kulik w celu wpisania tego zadania do budżetu. 
 
Ad pkt 21.  
Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku Pan Marian Matuszczak poinformował, iż kolejna 
sesja planowana jest dnia 28 czerwca 2023 r. o godz. 1000. 
 
 
 



 
Ad pkt 22.  
Zamknięcie obrad sesji. 
 
Przewodniczący zamknął obrady sesji. 
Na tym protokół zakończono. 
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